
 

 

REPUBLIKA HRVATSKA  

BRODSKO-POSAVSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA GORNJA VRBA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

KLASA: 021-05/14-01/4 

URBROJ: 2178/28-02-14-3 

Gornja Vrba,  04. prosinca  2014.. god. 

 
Zapisnik 

 
                 o radu 08. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  odrţane 03. prosinca 2014. godine  s 

poĉetkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba. 

 

Sjednici nazoĉni ĉlanovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

ZDRAVKO JURIĆ, DAMIR EMANOVIĆ,   JOSIP MARUNICA, TOMISLAV MARIJIĆ, PETAR 
PUTNIK,  KAZIMIR VULETA,  JOSIP HRSKANOVIĆ, ŢELJKO LAĈIĆ, PRIMORAC IVAN i ŠIMUN 
MARTINOVIĆ. 

 Odsutni: DRAGAN VULETA, IVO KRAJINOVIĆ 

 

Ostali nazoĉni: 

Ivan Vuleta, Općinski naĉelnik, Danijel Odobašić, Zamjenik općinskog naĉelnika, Marica 

Pavlović, proĉelnik Jedinstvenog upravnog odjela. Zapisnik vodi Lidija Resanović. 

 
Nakon što je otvorio sjednicu Općinskog vijeća općine Gornja Vrba i prozivanjem utvrdio 

kvorum, predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zapisnik o radu  7. sjednice Općinskog 

vijeća na koji nije bilo primjedbi, te je isti jednoglasno usvojen. 

Potom na usvajanje daje predloţeni dnevni red koji je većinom glasova (10 ZA, 1 SUZDRŢAN) 

usvojen. Za sjednicu je utvrĊen slijedeći: 

 

 

  
D N E V N I   R E D      

     - Aktualni sat – 

 

1. Odluka o Izmjeni i dopuni Proraĉuna Općine Gornja Vrba 

2. Prijedlog izmjena Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti  iz ĉlanka  

22. Zakonao komunalnom gospodarstvu  u općini Gornja Vrba za 2014. godinu 

3. Prijedlog izmjena Programa  gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u 

općini Gornja Vrba za  2014. godinu 

4. Prijedlog Odluke o izradi usklaĊenja prostornog plana ureĊenja Općine Gornja Vrba sa  

Zakonom o prostornom ureĊenju 

5. Izvješće o obavljenoj reviziji gospodarenja otpadom na podruĉju Brodsko-posavske ţupanije 

6. Izvješće o obavljenoj reviziji osnivanja i ulaganja u opremanje i razvoj Poduzetniĉkih zona na 

podruĉju Brodsko-posavske ţupanije  

 

 

 

 



 

- Aktualni sat 

 

Vijećnik Josip Hrskanović, daje primjedbu na odrţavanje ceste prema Getrou gdje leţi voda uz 

stupove za javnu rasvjetu, te je potrebno urediti bankinu. TakoĊer naglašava da je pri nasipanju 

cesta bolje koristiti sitniji agregat.  

Općinski naĉelnik, Ivan Vuleta, odgovara da je cesta prema Getrou, odnosno zoni, u cijelosti dio 

alternativnog pravca, koji su duţne odrţavati Hrvatske ceste dok traje izgradnja podvoţnjaka u 

Osjeĉkoj, što se odnosi i na odrţavanje u zimskim uvjetima. Općina će ponovno zatraţiti 

prekategorizaciju Braće Radić  i ulica prema zoni u ţupanijske ceste jer zadovoljavaju uvjete. 

Ove godine naš  ŢUC nije uputio naš zahtjev Ministarstvu uz opravdanje da nisu traţili 

prijedloge.    

Vijećnik Kazimir Vuleta, pita plaća li se naknada za sudjelovanje na sjednicama samo 

vijećnicima koji doĊu na sjednicu ili svima. TakoĊer apelira da se dovezeni stupovi za javnu 

rasvjetu zaštitu od hrĊanja. 

Općinski naĉelnik, odgovara da se sjednice plaćaju samo onima koji dolaze. Što se tiĉe stupova, 

ĉeka se ponuda za njihovo bojanje, tako da će se oni odvesti, a ako ne morat će se podići od 

zemlje i ograditi. 

Vijećnik, Ivan Primorac pita koja je namjena tih stupova. 

Naĉelnik, odgovara da će se stupovi koristiti za postavljanje javne rasvjete na djeĉjim igralištima 

u Gornjoj i Donjoj Vrbi, te u Ulici 108. brigade i ulicama gdje nema javne rasvjete. Osim stupova 

dovezene su i lampe koje će se takoĊer iskoristiti.  

Vijećnik Ivan Primorac, predlaţe da se prije samog postavljanja, odrede prioriteti na podruĉju 

općine. 

Vijećnik Petar Putnik, pita za završetak radova na mrtvaĉnici. Reĉeno je da će se završiti do 

blagdana Svih svetih, ali nije. Što je ove godine po tom pitanju uĉinjeno. 

Općinski naĉelnik, odgovara da je tijekom godine u više navrata obavljen razgovor s izvoditeljem 

radova kako bi se radovi nastavili. Svaki dogovor je s njegove strane izigran. Obzirom se nije 

odazvao posljednjem pozivu za nastavak radova prije blagdana, raskinut je ugovor. sada se mora 

pronaći naĉin na koji će se radovi nastaviti s drugim izvoditeljem. Što se tiĉe izvršenih radova 

ove godine, plaćeno je prikljuĉenje HEP-u na el. mreţu, ali još nije izvršeno. 

Vijećnik Petar putnik, pita kad se oĉekuje rješenje ove situacije oko raskida ugovora. 

Naĉelnik, odgovara da će se ovih dana napraviti primopredaja i sastaviti zapisnik o izvršenim 

radovima. 

Vijećnik, Zdravko Jurić, pita za nastavak radova na kanalizaciji, te vezano za odrţavanje 

alternativnog pravca što će se dogoditi po završetku radova ako doĊe do veće devastacije. Na koji 

naĉin je to riješeno sporazumom. 

Općinski naĉelnik, odgovara da je za nastavak radova na kanalizaciji potrebno odraditi spoj 

izmeĊu Gornje Vrbe i Rušĉice. Taj posao je duţan obaviti Vodovod i za to su dobili sredstva od 

Hrvatskih voda. Više puta je traţio da se s tim radovima zapoĉne, bio je i na razgovoru s 

gradonaĉelnikom po tom pitanju. Juĉer su u općini na razgovoru bila oba direktora, te vjeruje da 

će se uskoro radovi izvesti. Prema Sporazumu za odrţavanje alternativnog pravca, po okonĉanju 

radova izvršit će se kompletna sanacija.   

Vijećnik Ţeljko Laĉić, pita što se poduzelo u vezi ĉišćenje kanala prema Donjoj Vrbi, te kad se 

planira izgradnja staze u Donjoj Vrbi. Naglašava da je zbog povećanog prometa  nuţno na 

samom ulazu u Donju Vrbu bar s jedne strane kolnika osigurati stazu za pješake. 

Općinski naĉelnik odgovara da je kanal u nadleţnosti HŢ-a i da im se moţe ponovno uputiti 

dopis, jer na prvi nismo dobili odgovor. Rekonstrukcija dijela staze u Donjoj Vrbi planirana je za 

2015. godinu. 

Vijećnik Šimo Martinović pita ima li općina kakve mehanizme da potakne postavljanje 

autobusnih kućica na Klisu. Je li to u nadleţnosti koncesionara ili ţupanije. 



Naĉelnik, odgovara da je postavljanje kućica u nadleţnosti ŢUC-a , te da su oni to stavili u svoj 

proraĉun. Zajedno su bili na terenu , te je zakljuĉeno da se prije postavljanja mora  riješiti 

lokacija, odnosno provesti parcelacija. 

Obzirom nije bilo više pitanja Općinski naĉelnik je ĉlanove Općinskog vijeća upoznao sa 

zahtjevom Mire Tomića da se u Ulici Gorana Jurića postave znakovi zabrane parkiranja. 

Odluku o tome moţe donijeti Općinsko vijeće, ali uz prethodnu izradu elaborata i ishoĊenje 

suglasnosti MUP-a. Predlaţe da se općinsko vijeće o tome izjasni. 

Nakon kraće rasprave, u kojoj je zakljuĉeno da nema opravdanih razloga za postavljanje znakova, 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje prijedlog zakljuĉka kojim se zahtjev Mire 

Tomića ne prihvaća. 

Po provedenom glasovanju predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog usvojen 

većinom glasova (10 ZA, 1 PROTIV). Donesen je; 

- Zakljuĉak o razmatranju zahtjeva za postavljanje prometnih znakova   

 

Po završetku aktualnog sata, a prije rasprave po ostalim toĉkama dnevnog reda Općinski naĉelnik 

upoznao je vijećnike o mogućnostima za povlaĉenje bespovratnih sredstava iz EU Fondova 

sukladno provedbi  MJERE 7. Pravilnikom su propisane svrhe u koje se sredstva mogu koristiti, 

od izrade prostornih planova do izgradnje komunalne infrastrukture i sportskih objekata. 

Maksimalan iznos koji se moţe odobriti je 1 mil €. Broj projekata koji se kandidiraju nije 

ograniĉen. Naime, radi se o tome da se sredstva moraju planirati proraĉunom. Jedini naĉin je 

zaduţenje općine. Proraĉun će se razmatrati na slijedećoj sjednici, te je zatraţio od vijećnika da o 

ovome razmisle, kako bi se mogle napraviti korekcije u proraĉunu na naĉin da se planiraju 

sredstva od zaduţenja i rashodi po projektima koji će se kandidirati. Bez toga ne moţe se 

sudjelovati u natjeĉaju, a i sama procedura oko zaduţenja traje jer iziskuje postupak javne nabave 

i ishoĊenje suglasnosti od Ministarstva financija. 

 

Vijećnik Ivan Primorac, pita kakve su mogućnosti da se zemljište koje je u zakupu Slavka 

Bilandţije i na kojem je iskopana bara, dodijeli ŠRU koja bi na tom zemljištu mogla urediti 

izletište za sve graĊane. Kao predsjednik ţupanijskog saveza  bi mogao do slijedeće izborne 

skupštine, kada se ne namjerava više kandidirati, utjecati da se iskopana bara uvede u registar 

voda i legalizira. 

Općinski naĉelnik, podrţava ovaj prijedlog, te odgovara da je zemljište u zakupu do 2016. godine 

i da se do tada ništa ne moţe. Agencija je upoznata sa stanjem te ĉestice, ali da bi zemljištem 

mogla raspolagati općina mora se pokrenuti postupak darovanja. Jedan od argumenata za 

prenamjenu ĉestice iz poljoprivredne u druge namjene će svakako biti i njena devastacija.     

  
 Prelazi se na raspravu po utvrĊenom dnevnom redu. 

 

 

Točka 1. 

 

      Prijedlog Odluka o Izmjeni i dopuni Proraĉuna Općine Gornja Vrba za 2014.godinu, dostavljen u 

materijalima za današnju sjednicu. 

          Uvodno obrazloţenje u ime predlagatelja daje Općinski naĉelnik Ivan Vuleta, koji istiĉe da se ovim 

rebalansom predlaţe smanjenje prihoda na 2.920.909,08 kn,  nakon ĉega Lidija Resanović pojašnjava 

promjene stavki na poziciji prihoda, od kojih se kao najvaţnije obrazlaţu: 

- skupina 63  kapitalne pomoći iz drţave se umanjuju za 692.000,00 kn., obzirom da investicija Brkićeva 

ulica nije prošla na natjeĉaju Ministarstva regionalnog razvoja, a preostali iznos je namijenjen za 

otklanjanje nedostataka na kanalizaciji; 

- skupina 65  planirani prihodi od komunalnog doprinosa se umanjuju za 1.870.000,00 kn, obzirom da nije 

realizirana  investicija termoelektrane na Bjelišu; 

- skupina 71 planirani prihod od prodaje zemljišta umanjuje se na 120.000,00 kn iz razloga što nije 

realizirana prodaja zemljišta u vlasništvu općine u zoni. 

 



Na poziciji rashoda, predloţene su slijedeće veće izmjene na: 

- poz. 32 i 33A  promjene u rashodima za opremu za odrţavanje i  ostalu opremu jer je  planirana nabava 

hladnjaka i kotao za Dom u Gornjoj Vrbi, kao i nabava stroja za uklanjanja snijega; 

- poz. 70. zaštita okoliša se uvećava na 70.000,00 kn., iz razloga ureĊenja otpada deponija komunalnog 

otpada; 

 - poz. 73. ostale usluge tekućeg odrţavanja, uvećanje za 10.000,00 kn., na ime sanacije stupova javne 

rasvjete; 

 - poz. 75 A. povećanje  za 87.300,00 kn (saniranje nedostataka nogostup u Ul. braće Radić); kao i 

uvećanje za 7.120,00 kn, na ime osiguranja zemljišta (nogostup i autobusno stajalište) 

 parcelacija i otkup zemljišta Vekić Andrija; 

Općenito, kapitalne investicije se smanjuju i to na slijedećim pozicijama; 

 - poz. 77. izgradnja vodoopskrbnog sustava općine (smanjenje na 35.000,00 kn) obuhvaćeno je 

produljenje vodoopskrbe u  Savskoj ulici; 

 - poz. 84. ostali nespomenuti graĊevinski objekti (smanjenje na 80.000,00 kn) za završetak radova na  

mrtvaĉnici Donja Vrba; 

 - poz. 84 A smanjenje za 25.000,00 kn ( djeĉja igrališta) , obzirom nije napravljena potrebna 

dokumentacija 

         Nakon toga, bez daljnje rasprave, pristupa se glasovanju o Prijedlogu Izmjena i dopuna Proraĉuna 

Općine Gornja Vrba, te se konstatira: 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 11 ZA,  ) donijelo:      

 

- Odluku o Izmjenama i dopunama  Proraĉuna Općine Gornja Vrba za 2014.godinu. 

                                             

 

Točka 2. 

 

           Prijedlog izmjena Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti  iz ĉlanka 22. 

Zakonao komunalnom gospodarstvu  u općini Gornja Vrba za 2014. godinu, dostavljen u materijalima za  

današnju sjednicu. 

           Zamjenik naĉelnika D. Odobašić obrazlaţe prijedlog dostavljenih izmjena programa, i to dijela koji 

se odnosi na odrţavanje javnih površina, obzirom da zelenilo i ukrasne biljke nisu nabavljene  a umjesto 

njih su obavljeni drugi radovi, kako je to i navedeno u Izmjenama programa. Umanjuje se i iznos 

sredstava za odrţavanje nerazvrstanih cesta, a povećava stavka za odrţavanje javne rasvjete, obzirom da je 

povećan broj rasvjetnih tijela. Uglavnom, radi se o usklaĊenju s rebalansom Proraĉuna. 

          Nakon toga, bez daljnje rasprave, pristupa se glasovanju o Prijedlog izmjena Programa odrţavanja 

komunalne infrastrukture za djelatnosti  iz ĉlanka 22. Zakonao komunalnom gospodarstvu  u općini 

Gornja Vrba za 2014. godinu, te se konstatira: 

       - da je Općinsko vijeće većinom glasova ( 10 ZA, 1 SUZDRŢAN  ) donijelo: 

      

- Izmjenu Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti  iz ĉlanka 22. Zakonao 

komunalnom gospodarstvu  u općini Gornja Vrba za 2014 

  

Točka 3. 

 

           Prijedlog izmjena Programa  gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u 

  općini Gornja Vrba za  2014. godinu, dostavljen u materijalima za današnju sjednicu. 

         Zamjenik naĉelnika D. Odobašić obrazlaţe prijedlog dostavljenih izmjena programa, po kojem se 

povećavaju sredstva za toĉku 1.2. i 4., a briše stavka 3. koja se odnosi na izgradnju pješaĉke staze u Ul. 

108. brigade. Umjesto toga, dodaje se pozicija koja se odnosi na izvršenu rekonstrukciju staze u Ul. 

vrbskih ţrtava, za koju su dobivena sredstva od ţupanije u iznosu od 70.000,00 kn i ujedno planiraju 

sredstva od 90.000,00 kn za rekonstrukciju staze u Ul. braće Radić. U ĉl. 3. se  mijenjaju toĉke 1.i 2. u 

pogledu iznosa planiranih sredstava, a  toĉka 3. se briše obzirom da nije osigurano sufinanciranje od strane 

nadleţnog ministarstva. Stavka koja se odnosi gradnju mrtvaĉnica se mijenja obzirom na fazu dovršenja 

objekta u ovoj godini a javna rasvjeta se briše iz programa. 

 

 



           Nakon toga, bez daljnje rasprave, pristupa se glasovanju o Programu  gradnje objekata i ureĊaja 

komunalne infrastrukture u  općini Gornja Vrba za  2014. godinu,, te se konstatira: 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 11 ZA,  ) donijelo:      

 

- Izmjenu Programa  gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u općini Gornja Vrba za  

2014. godinu 

 

Točka 4. 

 

        Prijedlog Odluke o izradi usklaĊenja prostornog plana ureĊenja Općine Gornja Vrba  

sa Zakonom o prostornom ureĊenju dostavljen u pisanom obliku. 

         Uvodno obrazloţenje u ime predlagatelja daje zamjenik naĉelnika D. Odobašić, koji upoznaje 

vijećnike da je predloţena odluka dostavljena od strane Zavoda za prostorno ureĊenje i ista se donosi u 

radi usklaĊenja s zakonom. Novina je u tome da se predviĊa kategorija ureĊenih i neureĊenih podruĉja u 

jedinicama lokalne samouprave, a postupak usklaĊenja će provesti Zavod za prostorno ureĊenje o trošku 

ţupanije. 

           Nakon toga, bez daljnje rasprave, pristupa se glasovanju o prijedlogu Odluke o izradi usklaĊenja 

prostornog plana ureĊenja Općine Gornja Vrba sa Zakonom o prostornom ureĊenju te se konstatira: 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 11 ZA,  ) donijelo:      

 

- Odluke o izradi usklaĊenja prostornog plana ureĊenja Općine Gornja Vrba sa Zakonom o 

prostornom ureĊenju 

 

Točka 5. 

 

             Izvod iz  Izvješća o obavljenoj reviziji gospodarenja otpadom na podruĉju Brodsko-posavske 

ţupanije dostavljen vijećnicima uz poziv na sjednicu. 

            Zamjenik naĉelnika D. Odobašić upoznaje vijećnike sa naĉinom na koji je obavljena revizija 

gospodarenja otpadom, gdje nisu navedeni financijski i koliĉinski pokazatelji, te da Općina Gornja 

Vrba ima usvojene sve potrebne odluke vezano za gospodarenje otpadom, a naloţeno je da se nastavi 

projekt odvojenog prikupljanja otpada podjelom vreća i kanti. 

            Navedeno izvješće, bez rasprave, primljeno na znanje. 

 

Točka 6. 

 

         Izvod iz Izvješća o obavljenoj reviziji osnivanja i ulaganja u opremanje i razvoj Poduzetniĉkih 

zona na podruĉju Brodsko-posavske ţupanije dostavljen vijećnicima uz poziv na sjednicu. 

            Zamjenik naĉelnika D. Odobašić upoznaje vijećnike sa naĉinom na koji je obavljena revizija 

osnivanja i ulaganja u opremanje i razvoj Poduzetniĉkih zona, s predloţenim mjerama koje treba poduzeti 

u svrhu povećanja uĉinkovitosti istih. Na nalaz je dostavljeno izvješće kojim se prihvaćaju preporuke 

Drţavnog ureda za reviziju. 

            Navedeno izvješće, bez rasprave, primljeno na znanje. 

 

 

  

      

Zakljuĉeno u 19,30 sati. 

 

  ZAPISNIĈAR:                                                                          PREDSJEDNIK 

 Lidija Resanović                                                                  OPĆINSKOG VIJEĆA: 

                                                                                                       Zdravko Jurić 

 

 


